
Fra: Åse Elin Myking 
Sendt: mandag 9. mars 2020 13:52 
Til: Lin Tove Thomassen 
Emne: VS: Innspel om omsorgsbygg 
 
Spørsmål frå Senterpartiet 
 
Åse Elin  
 
-------- Opprinnelig melding -------- 
Fra: sigmund@simmenes.no  
Dato: 03.03.2020 09:51 (GMT+01:00)  
Til: Atle Fasteland <atle.fasteland@vaksdal.kommune.no>, Hege Eide Vik 
<Hege.Eide.Vik@vaksdal.kommune.no>  
Emne: Innspel om omsorgsbygg  
 
Til Rådmannen: 
Spørsmål frå Vaksdal Senterparti til sak om omsorgsbygg Vaksdal 
-Med tanke på ei eventuell riving av 1930-bygget; Kor mange arbeider i  
bygget i dag? Finst det andre ledige lokale som er tenlege for dei som  
arbeider der? 
-Prosjektet har vore gjennom fleire handsamingar politisk. Mål og ønske  
er ei funksjonell løysing, å få ned kostnader, samt sikre ulike typar  
omsorgsbustader og sjukeheimsplassar på Dale og på Vaksdal. Ser  
administrasjonen at ein kan få til dette innafor ramma av dette  
prosjektet? 
 
Senterpartiet ønskjer elles at dei endringane som skal/må gjerast i  
samband med heile problematikken kring helse og omsorg i Vaksdal vert  
løyst på ein måte som tek omsyn til både dei eldre/sjuke sine behov og  
at dei som arbeider "på golvet" i helse og omsorg har funksjonelle og  
attraktive arbeidsplassar. Dette siste er m.a. for å hindra at gode  
fagfolk søkjer seg til tilsvarande jobbar i nabokommunane. 
 
Helsing Sigmund Simmenes, leiar i Vaksdal SP 
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